

## 6. Ultrasonografi eşliğinde biyopsi öncesi ne yapmam gerekir?

Biyopsi işlem öncesi hasta herhangi bir kan sulandırıcı kullanıyorsa doktoruyla görüşüp biyopsi işlemi yapılacağı bilgisini vermelidir. Kan sulandırıcı ilacını kullanmama durumu konuşulmalıdır. Şayet hastanın kullanma zorunluluğu var ise doktorundan getireceği yazılı imzalı bilgilendirme reçetesi ile beraber randevu günü yapılması gereken iğneyi yaptırmaları gerekmektedir. Biyopsi için gerekli gerekli tetkikleri doktoru tarafından istenmektedir. Meme ve tiroid biyopsisi için hastalarımız:

- İşlem günü tok gelmelidir.
- Kan sulandırıcı ilaç kullanım durumunda işlem için yönlendiren klinik doktora ve işlemi gerçekleştirecek Girişimsel Radyoloji hekimine ilaç kullanımını hakkında bilgi almaları gerekmektedir.
- İşlem günü varsa tansiyon ya da şeker ilaçlarını içebilirler.
- En son yapılmış **USG (ultrasonografi) raporundan 2 adet fotokopi** çektilererek, randevu günü Kadın Doğum ve Çocuk binası giriş katta Görüntüleme Merkezi içerisinde Radyoloji bölüm sekreterliğine başvuru yapmaları gerekmektedir.
- Hastalarımız aşağıdaki rıza onam formunu kendi bilgisayarlarına indirebilirler. Okuduktan sonra imzalayıp, randevu günü işlemi gerçekleştirecek doktora vermeleri gerekmektedir. Rıza onam formu yanlarında olmayan hastalar için girişimsel bölümü tarafından bu belge size verilecektir.

## 6. How should I prepare before a USG guided biopsy?

Before the biopsy procedure, if the patient is using blood-thinners, he/she should contact their doctor to inform about the day of the biopsy procedure. The doctor then advises the patient whether to stop using blood thinners or not. If the patient needs to use the blood thinners, a signed prescription from the doctor must be brought to the hospital on the day of the biopsy to get the necessary injections. Patients will be asked to bring hemogram and INR results as well.

### For Breast and Thyroid Biopsy Patients:

- Patients must eat before coming to the appointment.
- If the patient is using blood thinners, the clinical doctor who ordered the procedure and the interventional radiology doctor who will perform the procedure must be informed.
- Patients may take their hypertension or diabetic medicine.
- Patients must bring two hard copies of the last USG results and apply to the Screening Center Radiology Reception in the Gynecology and Pediatrics building.
- Patients may download their consent forms to their own computers. After reading it, patients should sign it and give it to the doctor who will perform the procedure on the day of the procedure. Patients may ask for that form from the receptionist area and fill and sign it on the day of the procedure as well.

## 6. ماذا يجب أن أفعل قبل الخزعة بالموجات فوق الصوتية؟

قبل إجراء الخزعة ، إذا كان المريض يستخدم أي مميعات للدم ، فيجب عليه التحدث إلى طبيبه وإبلاغه بأنه سيتم إجراء الخزعة. يجب مناقشة إمكانية عدم استخدام مميعات الدم. إذا كان المريض ملزماً باستخدامه ، فيجب أن يتم الحقن في يوم الموعد جنباً إلى جنب مع تصريح مكتوب وموقع من الطبيب بسماعه بالقيام بالخزعة مع استمرارية استخدام المريض لمميعات الدم. وبعد ذلك يطلب الطبيب الفحوصات اللازمة لأخذ الخزعة.

- لفحص الثدي و الغدة الدرقية للمرضى لدينا :
- يجب ان لا يأتي المريض الى الفحص إلا بعد تناول وجبة غذائية .
- في حال استخدام مميع للدم فإن الدكتور الذي يريد هذا الإجراء و دكتور الأشعة التداخلية الذي يقوم بالإجراء يجب عليهم أخذ معلومات حول استخدام الدواء .
- يمكن استخدام دواء الضغط أو السكري في يوم الإجراء إن وجد .
- يجب عمل نسختين من آخر تقرير للتصوير بالموجات فوق الصوتية و تقديمه يوم الموعد . يجب على المتقدمين تقديم طلب إلى وحدة سكرتارية قسم الأشعة في الطابق الأرضي من مبنى الأطفال و أمراض النساء و التوليد .
- يمكن لمرضانا تنزيل استمارة الموافقة أدناه على أجهزة الكمبيوتر الخاصة بهم ، وبعد قراءتها ، يجب عليهم التوقيع عليها وإعطائها للطبيب الذي سيجري الإجراء في يوم الموعد. بالنسبة للمرضى الذين ليس لديهم نموذج الموافقة معهم ، سيتم تسليم هذه الوثيقة لك من قبل قسم التدخل.